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دولت با محتكران بدون تعارف و شوخي برخورد خواهد كرد

رئيس جمهور با اشاره به تلاش عدهاي براي احتكار برخي كالاها گفت: بدون تعارف و شوخي انبارها را بيرون ميريزيم،

چراكه اينجا جايي نيست كه كسي در گوشهاي به خود اجازه دهد كالايي را گران يا احتكار كند.

رئيس جمهور با اشاره به تلاش عدهاي براي احتكار برخي كالاها گفت: بدون تعارف و شوخي انبارها را بيرون ميريزيم، چراكه اينجا
جايي نيست كه كسي در گوشهاي به خود اجازه دهد كالايي را گران يا احتكار كند.

به گزارش خبرنگار حوزه دولت خبرگزاري فارس، محمود احمدينژاد رئيس جمهور شنبه شب در مصاحبه تلويزيوني با شبكه اول سيما
در ادامه سخنان خود درباره موضوع هدفمند كردن يارانهها در پاسخ به سؤالي مبني بر اينكه آيا با اجراي قانون هدفمند كردن يارانهها
دولت آمادگي لازم در صورت نوسان در بازار را دارد؟ اظهار داشت: كساني كه بخواهند در موضوع هدفمندي يارانهها از فضا و
نوساناتي كه به صورت طبيعي در اقتصاد ايجاد ميشود بهرهوري سوئي انجام دهند، قطعاً ضرر خواهند كرد، چراكه از رئيس كل بانك

مركزي درخواست كردهام قيمت ارز را واقعي كند.
وي با بيان اينكه با توجه به ذخاير ارزي موجود بايد پول ملي را تقويت و روند ارز را ادامه دهيم، افزود: بايد تلاش كنيم كه پول ملي
كشورمان قدرتمند شود و به آن سمت برويم. ممكن است صادرات با مشكلات روبهرو شود، چراكه صادركنندگان قيمت تمام شده را در
بازار برده و روي ارز حساب باز ميكنند، به همين دليل در طرح هدفمند كردن يارانهها قيمتي براي جبران صادركنندگان پيشبيني شده

است.
رئيس جمهور با بيان اينكه صادركنندگان مرز 28 ميليارد را گذرانده و تا پايان سال به 30 ميليارد خواهند رسيد، خاطرنشان كرد: حتماً

به شيوههاي گوناگون از جمله منبع ارزان قيمت و هم منابع غير مستقيم از صادركنندگان حمايت ميكنيم.
احمدينژاد با اشاره به برخي افراد كه به صورت مبهم سخن به زبان ميآورند، اظهار داشت: همكاري مردم بسيار مهم است، به همين
دليل از مردم خواهشمندم خودشان مديريت كنند، چراكه شنيدهام برخي از مردم در برخي استانها در پاركينگ خانهشان اجناس را

انبار كردهاند، به همين دليل خواهش ميكنم توجه به گزارشات دولت كنند.
وي با بيان اينكه دولت تلاش كرده در سرتاسر كشور شبانهروز در خدمت اين طرح باشد، افزود: آمادهايم طرح را اجرا كنيم و اين

انقلاب اقتصادي به وجود بيايد.
رئيس جمهور با تأكيد براينكه همه موارد را پيشبيني كردهايم و اگر نقصي به وجود بيايد سريعاً آن را برطرف ميكنيم، از آمادگي كامل

دولت براي طرح هدفمندكردن يارانهها خبر داد و گفت: در موضوعات كلان هدفمند كردن يارانهها همه چيز پيشبيني شده است.
احمدينژاد از مردم درخواست كرد با دست در دست دادن يكديگر، يكبار براي هميشه در مقابل اقليتي محض كه از اين جوسازيها

سوءاستفاده ميكنند، بايستند و آنها را تنبيه و اين فرهنگ را از ملت ايران خارج كنند.
"مردم با مشاهده اينكه جنسي گران شده است، از آنجا خريداري نكنند و به مسئولان ذيربط اطلاع بدهند. "

وي درباره برخورد مأموران با گرانفروشان گفت: به گونهاي برخورد ميكنيم كه همه متوجه بشوند، چراكه ما به اندازه نياز براي مردم
ذخيرهسازي كردهايم.

رئيس جمهور با بيان اينكه براي دو الي 3 سال كالا در كشور وجود دارد، تصريح كرد: آن كسي كه بايد وارد كند، به واردات خود ادامه
ميدهد و آن كسي كه صادركننده است به صادركردن خود و توليدكنندگان نيز به توليد كردن ادامه ميدهند.

احمدينژاد با اشاره به نوسانات بازار ارز گفت: در حال حاضر هر كسي هرچقدر ارز بخواهد، به او ارز ميدهيم و اگر بخواهند ميتوانند
حساب ارزي نيز براي خود باز كنند.

وي با اشاره به توان اقتصادي كشور در توليد مس، آلومينيوم و... گفت: از كشاورزان، اصناف، صنعتگران و تاجران براي اينكه كشور را
براي خود ميدانند و براساس آن برنامهريزي ميكنند، متشكر هستم.

رئيس جمهور با بيان اينكه آنها ميخواهند براي كشور خودشان جهشي به وجود بياورند، افزود: خوب است كه ما سود بيشتري از
فروش خود داشته باشيم، به همين دليل بايد ظرفيتهاي خالي كارخانهها را فعال كنيم و دولت نيز صنايع را دستهبندي كرده و براي

پشتيباني آنها پيشبينيهاي خاصي انجام داده است.
احمدينژاد گفت: در فرهنگ ايراني نيست كه كسي از ناراحتي ديگري خوشحال باشد، يعني فضايي در بازار درست شود و جنسي را

20 تومان گرانتر بفروشيم آيا حلال است؟
وي در بخش ديگري از سخنان خود با تأكيد بر مقابله با سوءاستفادهگران تصريح كرد: بدون تعارف و شوخي انبارها را بيرون ميريزيم،

چراكه اينجا جايي نيست كه كسي در گوشهاي به خود اجازه دهد كالايي را گران يا احتكار كند.
رئيس جمهور ادامه داد: در هفته گذشته گفتند گروهي جهشي را به وجود آوردهاند كه سريعاً آمار همه انبارهاي آنها طي 2 ساعت
بيرون آمد. به همين دليل ما به گونهاي عمل خواهيم كرد كه همه آنها متضرر شوند، چراكه آنها نميدانند از چه زماني اين طرح آغاز

ميشود. از همينرو اجناسي كه در انبارهاي خود احتكار كردهاند، به فروش نخواهد رفت.
احمدينژاد با تأكيد بر اينكه در كشورمان اكثر اجناس موجود و ذخاير نيز بسيار زياد است، افزود: بيش از 97 درصد از نيازهاي كشور

در داخل توليد ميشود اما در عين حال ثبت سفارش نيز انجام شده است.
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وي در ادامه سخنان خود اظهار داشت: هر بخشي كه قيمت انرژي آن تغيير ميكند تغييرات آن محاسبه شده است.
رئيسجمهور با تأكيد براينكه همه تغييرات را محاسبه كردهايم، رانندگان را افرادي زحمتكش عنوان كرد و در خصوص مسكن مهر و
از 400 هزار واحد ساختمان در ساير اقدامات دولت نيز گفت: مسكن مهر طبق روال گذشته ادامه خواهد داشت چراكه بيش 

سالجاري افتتاح ميشود و نزديك يك ميليون تا شهريور سال آينده به بهرهبرداري خواهد رسيد.
احمدينژاد ادامه داد: برخي شهرداريها به حملونقل عمومي كمك ميكنند كه ما از آنها پشتيباني ميكنيم و به همين دليل از تمامي
شهرداران ميخواهيم به همين روند خود ادامه دهند و اگر تغيير قيمتي صورت بگيرد طي جلسهاي با ستاد سوخت ميتوانند به يك
تفاهم برسند كه چقدر پول از مردم بگيرند و چه مقدار دولت به آنها كمك ميكند، به همين دليل نبايد كسي به بهانه اين موضوع

بگويد قرار است بحران به وجود بيايد.
وي با بيان اينكه دولت به تمامي شهردارهاي سراسر كشور كمك ميكند، تصريح كرد: طبيعي است زماني كه هدفمندكردن يارانهها
اجرا شود، بخشي از هزينهها آنها افزوده شود كه دولت بخشي را براي آنها قرار داده كه ممكن است 15 الي 20 روز عقب جلو شود كه

نبايد بهانهاي براي آن شود كه خدمات آنها براي مردم مشكل به وجود بياورد.
رئيس جمهور در بخش ديگري از سخنان خود در پاسخ به سؤالي مبني براينكه برخي افراد هدفمند كردن يارانهها را موضوعي سياسي
ميدانند، ارزيابيتان چيست؟ اظهار داشت: اين موضوع بيش از 20 سال در كشور ما مطرح شده است و در چند برنامه دولتها ديده

شده و آنها به دنبال آن بودند كه آن را اجرا كنند كه تا به امروز نتوانستند به اين اقدام دست بزنند.
احمدينژاد با تقدير از نمايندگان مجلس تأكيد كرد: امروز تفاهم بين مجلس و دولت صورت گرفته است و در حال حاضر نيز قانون
هدفمند كردن يارانهها يك طرح ملي بوده و همه به ضرورت آن پي بردهاند كه دولت نيز در همين راستا براي اجراي آن مصمم است.

به همين دليل افرادي كه مخالف اجراي اين طرح هستند عدهاي قليل بوده و رفتار آنها به دو انگيزه تقسيم ميشود.
وي به تبيين انگيزه مخالفان پرداخت و ادامه داد: برخي از اين مخالفان سياسي هستند كه دولت هر كاري را انجام ميدهد آنها

مخالفت ميكنند. اما دسته دوم سواستفادهكنندگاني هستند كه با ايجاد سروصدا براي خود سود بيشتري ميطلبند.
رئيس جمهور پاسخ سوءاستفادهگران را در دستان مردم عنوان كرد و گفت: مردم بايد توجهي به شايعات نداشته باشند.

احمدينژاد درباره نحوه اطلاعرساني در موضوع هدفمند كردن يارانهها اظهار داشت: برخيها سؤال ميكنند كه چرا زمان دقيق
هدفمند كردن يارانهها عنوان نميشود كه در جواب آنها ميگوييم اعلام نكردن زمان دقيق اجراي قانون هدفمند كردن يارانه جزيي از
برنامههاي طراحي شده دولت است كه با اجراي آن بتواند تبعات سو آن را كاهش دهد چرا كه همان عده قليل به دنبال آن هستند كه

با اعلام زمان دقيق اين طرح شايعات را پراكنده و سواستفاده كنند.
وي سهميهبندي را طرحي موفق ارزيابي كرد و افزود: ما به دنبال آرامش و عزت مردم هستيم و بايد دست در دست هم دهيم كه

كشور را به سوي پيشرفت رهنمون سازيم.
رئيس جمهور قانون هدفمند كردن يارانهها را طرحي براي مردم خواند و گفت: دولتها ميآيند و ميروند اما اقتصاد و انرژي براي

همه مردم است و در صورت پيشرفت كشورمان همه از آنها استفاده ميكنيم.
احمدينژاد در بخش ديگري از سخنان خود به تحريمهاي يكجانبه غرب اشاره كرد و گفت: بارها اعلام كردهام اين طرحها يك كاغذپاره

است؛ آنها اشتباه ميكنند چراكه ايران از مرز پيشرفت و توانمندي عبور كرد و دستشان به دامن ايران نميرسد.
وي ادامه داد: آنها فكر ميكنند ايران بياباني است كه همه فقير و گرسنه هستند اما با حضور و مشاهده ايران انگار از حالت بيهوشي

به هوش ميآيند.
رئيس جمهور با تأكيد براينكه تحريم كردن ايران مسخرهترين تصميم سياسي سياستمداران دنيا است، افزود: اقتصاد ايران درونزا

است و در زمينه انرژي نيز دومين ذخاير انرژي دنيا را داريم و همه كشورها به اين انرژي نيازمند هستند.
احمدينژاد با تأكيد براينكه به آنها گفتهايم جز گفتوگو راه ديگري پيشرو نداريد، تصريح كرد: آنها ميخواهند گفتوگو صورت بگيرد

كه با اعلام رضايت ما روبهرو شدند اما اين گفتوگوها بايد در قالب عدالت و احترام باشد.
وي با اشاره به نشست 1+5 اظهار داشت: به آنها گفتهايم نظراتشان را در خصوص برخي موضوعات اعلام كنند كه آنها جرأت

نكردهاند اين موضوعات را بيان كنند.
رئيس جمهور ادامه داد: بدين شكل نيست كه هر جور كه شما بگوييد با &#171;چشم» و &#171;تأييد» ما روبهرو شويد، چراكه ما
با دشمنمان به گونهاي صحبت ميكنيم و با دوستمان نيز به گونهاي ديگر. در حالي كه شما نميخواهيد قوانين را بپذيريد، گفتوگو

ميكنيم به شيوهاي ديگر.
احمدينژاد خاطرنشان كرد: از بخشهاي مختلف پشتيباني ميكنيم؛ براي همين جايي براي افزايشهاي آنچناني وجود ندارد.

وي در خصوص چگونگي استفاده از يارانههاي نقدي گفت: از مردم ميخواهم تا 6 ماه علاوه بر مصارفي كه داشتهاند تقاضاي جديدي
را براي خود تعريف نكنند و اجازه دهند بازار تعادل خود را حفظ كند.

رئيس جمهور با بيان اينكه اين پول را ذخيره كنيد، ابراز داشت: براي بخش وسيعي از جامعه اين پول بيش از افزايش هزينه است و
قطعاً اضافه خواهند آورد.

احمدينژاد در خاتمه گفت: مردم عزيز عنايت داشته باشند كه ما به گونهاي محاسبه كردهايم كه حداقلهاي ممكن را افزايش دهيم به
همين دليل اتفاق عجيبي به وجود نخواهد آمد و مصرف خودمان را كنترل كنيم.
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